

- 1) This offer is valid for all QNB customers in Qatar, Saudi Arabia, UAE, Qatar, Egypt, Indonesia, Lebanon, Oman, Turkey, and Kuwait when purchase made with QNB credit cards. The offer is not applicable for SMEs and Corporate cards.
 - 2) Applicable on purchases through www.farfetch.com and Farfetch apps.
 - 3) The instant discount is valid on full-price items and for personal use only.
 - 4) The minimum spending applied excludes shipping costs, any cancelled orders, refunds made on returned items or any other cost occurs on the transaction.
 - 5) The offer is available on selected brands and it cannot be used in conjunction with other promotional programmes, offers, discount cards, vouchers or VIP privileges, unless otherwise stated.
 - 6) There is no cash alternative to the campaign's rewards.
 - 7) QNB shall not be responsible or liable for any system failure, product variation, cancelation, additional fees incurred or service quality provided by Farfetch and/or its partners.
 - 8) QNB will be entitled on its sole discretion and without providing prior notice to change or modify or cancel any of the terms of this campaign or terminate it without, after obtaining MOC's approval.
 - 9) QNB shall not be in breach of its obligations or otherwise be liable to continue this offer, as a result of any "Force Majeure Event". "Force Majeure Event", in these terms and conditions, shall mean circumstances beyond the reasonable control of QNB including amongst other things, strikes and other industrial disputes, acts and regulations of any governmental or supra national bodies or authorities in any jurisdiction and any transport, port or air disruption, acts of God, hurricane, tornado, and other weather conditions, strike, lockout or other industrial disturbance, war, riot, sabotage, act of public enemy, terrorist act or gang violence, flood or other natural disaster. In such circumstances, QNB's obligation to the eligible persons shall automatically stand discharged without necessity to provide notice.
 - 10) The program is subjected to Farfetch Terms & Conditions.
 - 11) The terms and conditions are governed by the laws of the State of Qatar; and the Qatari courts shall have exclusive jurisdiction to hear and settle any dispute arising from or in relation whatsoever.
- 1) هذا العرض صالح لجميع عملاء QNB في قطر والمملكة العربية السعودية والإمارات العربية المتحدة وقطر ومصر وإندونيسيا ولبنان وعمان وتركيا والكويت عند الشراء باستخدام بطاقات QNB الائتمانية. العرض لا ينطبق على الشركات الصغيرة والمتوسطة والشركات.
 - 2) العرض متاح على المشتريات من خلال www.farfetch.com وتطبيقات Farfetch.
 - 3) الخصم الفوري صالح على الأصناف كاملة السعر وللإستخدام الشخصي فقط.
 - 4) الحد الأدنى للإنفاق المطبق لا يشمل تكاليف الشحن، أو أي طلبات ملغاة، أو المبالغ المستردة على الأصناف المرتجعة أو أي تكلفة أخرى تحدث في المعاملة.
 - 5) العرض متاح على علامات تجارية مختارة ولا يمكن استخدامه بالتزامن مع البرامج الترويجية أو العروض أو بطاقات الخصم أو القسائم أو امتيازات كبار الشخصيات، ما لم ينص على خلاف ذلك.
 - 6) لا يوجد بديل نقدي لمكافآت الحملة.
 - 7) لن يكون QNB مسؤولاً عن أي فشل في النظام أو تغيير المنتج أو الإلغاء أو الرسوم الإضافية المتكبدة أو جودة الخدمة المقدمة من Farfetch و/ أو شركائها.
 - 8) يحق لـ QNB وفقاً لتقديره الخاص، ودون تقديم إشعار مسبق، تغيير أو تعديل أو إلغاء أي من شروط هذه الحملة أو إنهاؤها دون مسؤولية، بعد الحصول على موافقة وزارة التجارة والصناعة.
 - 9) لن يكون QNB مخلأً بالتزاماته أو مسؤولاً بطريقة أخرى عن الاستمرار في تقديم هذا العرض، نتيجة لـ "القوة القاهرة". ويعني "حدث القوة القاهرة"، في هذه الشروط والأحكام، الظروف الخارجة عن السيطرة المعقولة لـ QNB بما في ذلك، من بين أمور أخرى، الإضرابات والنزاعات الصناعية الأخرى والأفعال واللوائح الخاصة بأي هيئات أو سلطات حكومية أو دولية في أي ولاية قضائية وأي اضطراب في النقل أو الموانئ أو النقل الجوي، وأحداث القدر، والإعصار، والأحوال الجوية الأخرى، أو الإضراب، أو الإغلاق أو أي اضطراب صناعي آخر، أو الحرب، أو الشغب، أو التخريب، أو أعمال العدو العام، أو العمل الإرهابي أو عنف العصابات، أو الفيزانات أو الكوارث الطبيعية الأخرى. في مثل هذه الظروف، سيتم إعفاء QNB تلقائياً من أي التزام تجاه الأشخاص المؤهلين دون الحاجة إلى تقديم إشعار.
 - 10) يخضع البرنامج لشروط وأحكام Farfetch.
 - 11) تخضع هذه الشروط والأحكام لقوانين دولة قطر. ويكون للمحاكم القطرية الاختصاص الحصري للنظر في وتسوية أي نزاع ينشأ عنها أو فيما يتعلق بها بأي نوع كان.